

No. 3598. AGREEMENT BETWEEN THE NETHERLANDS AND ITALY FOR THE ESTABLISHMENT AND OPERATION OF SCHEDULED AIR TRANSPORT SERVICES. SIGNED AT ROME, ON 4 MARCH 1950¹

Nº 3598. ACCORD ENTRE LES PAYS-BAS ET L'ITALIE POUR L'ÉTABLISSEMENT ET L'EXPLOITATION DE TRANSPORTS RÉGULIERS PAR LA VOIE DES AIRS. SIGNÉ À ROME, LE 4 MARS 1950¹

MODIFICATIONS OF THE SCHEDULE OF ROUTES ANNEXED TO THE ABOVE-MENTIONED AGREEMENT

MODIFICATIONS DU TABLEAU DES ROUTES ANNEXÉ À L'ACCORD SUSMENTIONNÉ

Pursuant to the provisions of the second paragraph of article IX of the Agreement, notes were exchanged at Rome between the Netherlands and Italian Governments on 5 and 31 October 1951 for the inclusion of Frankfort in route 2 of schedule A annexed to the Agreement, and on 21 December 1951 and 3 January 1952 for the inclusion of Munich in route 1 of the said schedule (outward and return flight).

Conformément aux dispositions du paragraphe 2 de l'article 9 de l'Accord, des notes ont été échangées à Rome entre le Gouvernement néerlandais et le Gouvernement italien les 5 et 31 octobre 1951 en vue d'ajouter Francfort à la route 2 du tableau A de l'Accord, et les 21 décembre 1951 et 3 janvier 1952 en vue d'ajouter Munich à la route 1 dudit tableau (dans les deux sens).

Certified statement was registered by the International Civil Aviation Organization on 1 December 1956.

La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation de l'aviation civile internationale le 1^{er} décembre 1956.

¹ See p. 305 of this volume.

¹ Voir p. 305 de ce volume.